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Abstract (en)
The rotor straightening device (1) comprises three straightening elements (4,5), which are stored swiveling in a rotor housing (3) relative to the feed
direction of the structural steel wire (2), which is arranged laterally one behind the other. The straightening elements are fixed in operation relative to
the rotor housing and the third straightening element is stored swiveling in the rotor housing.

Abstract (de)
Rotorrichteinheit (1) zum Richten von Baustahldraht (2), mit wenigstens drei Richtelementen (4, 4', 5), die in einem drehbar gelagerten
Rotorgehäuse (3) bezogen auf die Vorschubrichtung (V) des Baudstahldrahtes (2) hintereinander und seitlich versetzt zueinander angeordnet bzw.
anordenbar sind, wobei wenigstens ein Richtelement (4, 4') im Betrieb relativ zum Rotorgehäuse (3) feststehend und wenigstens ein Richtelement
(5) drehbar im Rotorgehäuse (3) gelagert ist.
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